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Akademický senát 
Akademika Heyrovského 1203/8, 500 05 Hradec Králové 

tel. (+420) 495 067 111 

e-mail: as.vedeni@faf.cuni.cz 

www.faf.cuni.cz/as 

Zápis z 32. zasedání Akademického senátu 
č. j.  UKFaF/550280/2023 

konaného dne 15. 11. 2023 od 14:00 hodin v zasedací místnosti děkanátu 

Přítomni: dr. Bárta Pavel, doc. Boušová Iva, Čech Petr, Čech Stanislav, doc. Červený Lukáš, 
dr. Horáček Ondřej, dr. Hošťálková Anna, dr.  Jančálková Pavla, Janovcová Hana, dr. Kastner 
Petr, Mgr. Kerda Marek, doc. Krátký Martin, dr. Kudláčková Zděnka (od 14:17), dr. Macháček 
Miloslav (od 14:48), doc. Malý Josef, doc. Sklenářová Hana, prof. Šatínský Dalibor, dr. Vokřál 
Ivan, doc. Vraníková Barbora 
 
Vedení fakulty: doc. Roh Jaroslav, prof. Šimůnek Tomáš (do 15:12), doc. Kučera Radim, prof. 
Nováková Lucie, prof. Štaud František, Ing. Vlčková Lenka (od 14:06) 
 
Hosté: Mgr. Mašková Eliška (připojena online), Mgr. Matějka Lukáš 
 
Sekretářka Akademického senátu: Dvořáková Ivana 
 
Omluveni: Hanusová Anna, Dr. Jirkovský Eduard, Khatibi Seyedmohammad, prof. Nachtigal 
Petr, doc. Siatka Tomáš, prof. Zimčík Petr 
 
Neomluveni: Horny Matyáš, Bc. Straková Jana 
 
 
Navržený program: 

1. Zahájení 
2. Schválení programu 
3. Vystoupení vedení FaF UK 
4. Informace z AS UK a komisí AS UK 
5. Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2022 ve výši 1 053 962,27 Kč 
6. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech na 

FaF UK pro akademický rok 2024/2025 
7. Předběžné vyjádření k záměru pronajmout prostory (skladové prostory a tělocvična) 

v budově FaF UK na Zámostí Základní škole Hučák 
8. Různé 

 

 



1. Zahájení 

Předseda Akademického senátu FaF UK doc. Krátký ve 14:04 zahájil 32. zasedání senátu. Na 
úvod přivítal senátory, vedení fakulty a hosty zasedání.  
 
Senát se sešel v usnášeníschopném počtu. Jako skrutátoři pro zasedání byli určeni Stanislav 
Čech a Hana Janovcová, zápis provedla Ivana Dvořáková. 
 
 
2. Schválení programu 

S navrženým programem 32. zasedání AS byli senátoři seznámeni dopředu. Ze strany 
senátorů nebyly k programu vzneseny žádné připomínky ani navržena změna pořadí bodů, 
a proto předseda AS FaF UK vyzval senátory k hlasování o jeho schválení. 
 
Hlasování: 16-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
Závěr: AS FaF UK schválil program 32. zasedání. 
 
 
3. Vystoupení vedení FaF UK 

Doc. Roh /děkan fakulty/: 

• NETPHARM 

o Projekt Nové technologie pro translační výzkum ve farmaceutických vědách 

(NETPHARM) podaný do výzvy „Špičkový výzkum“ OP JAK byl doporučen 

k financování.  

o Projekt je plánován na čtyři roky s celkovým rozpočtem 495,5 mil. Kč. 

o Zapojena jsou také vybraná pracoviště LF HK, AV ČR, VŠCHT a institutu CEITEC 

Masarykovy univerzity.  

o Poděkování všem, kdo se podíleli na přípravě. 

• Mephared 2 

o Nález dvou částečně opracovaných zkamenělých kmenů na staveništi, které 

budou podrobeny zkoumání archeologů Muzea východních Čech pracujících 

s hypotézou, že by mohlo jít o polotovary tzv. monoxylů, člunů dlabaných 

z jednoho kusu kmene. Nyní jsou uloženy v depozitáři muzea. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy.  

 

Prof. Šimůnek /Vnitřní záležitosti, projektová činnost a strategický rozvoj fakulty/: 

• Probíhá příprava řady projektů a začíná se realizovat několik menších projektů 

koordinovaných RUK.  

o Green Deal – nyní je v jednání výběr klíčových aktivit, které budou na FaF 

realizovány. 

• Nová výzva ESF+ v rámci OP JAK. 

o V rámci povinné aktivity vzniknou na fakultách Centra pedagogických 

kompetencí (koordinuje RUK).  

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy.  



 

Doc. Kučera /Studijní záležitosti – Farmacie/: 

• Doplnil, že k uvedené výzvě ESF+ nejsou v tuto chvíli známy podrobnosti, na 

následujícím zasedání AS FaF UK sdělí více informací. Potvrdil však vznik Centra 

pedagogických kompetencí na FaF. 

• Výsledkem jednání se studentskou komorou AS FaF UK a ambasadory bude realizace 

schůzky se studenty 1. ročníků (informace ke zkouškovému období) a schůzky se 

studenty 3. ročníku k diplomovým pracím v letním semestru. 

• Kolegiem děkana byla schválena prospěchová stipendia. AS FaF UK bude dokument 

předložen na příštím zasedání. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Prof. Štaud /Vědecká činnost/:     

• Proběhlo hodnocení studentů doktorského studia za rok 2022/2023. Celkem 

hodnoceno 149 doktorandů (135 získalo hodnocení A, 14 hodnocení B a žádný 

student nebyl hodnocen stupněm C). 

• AS UK schválil nový systém výkonových ukazatelů pro vědeckou činnost. 

o Nyní je v přípravě způsob přenesení do fakultního hodnocení.   

o 29. 11. 2023 od 14:00 se v posluchárně C uskuteční kulatý stůl. 

• Byl vyhlášen sběr publikací do aplikace OBD (aplikace pro sběr personální 

bibliografie).  

o Postup je stejný jako v předchozích letech. 

o Z důvodu změn v systému hodnocení je třeba uvést všechny kvartily 

v jednotlivých kategoriích. 

o Rektorka UK zahájila diskuzi o změně opatření rektorky č. 35/2019 

(Doporučená hlediska hodnocení pro habilitační řízení a řízení pro jmenování 

profesorem a minimální požadavky na obsah odůvodnění habilitační 

a jednotící komise včetně stanovení náležitostí předkládaných materiálů 

Univerzity Karlovy). 31. 10. byl odeslán návrh změn za FaF obsahující 

zejména: 

▪ Návrh na upřednostnění kvality před kvantitou v oblasti publikací 

a publikačních výstupů. 

▪ Návrh na umožnění rozdělení oboru Klinická a sociální farmacie pro 

habilitační a jmenovací řízení na klinický (potřeba atestace v oboru) 

a teoretický směr (náročnější požadavky na výstupy), obdobně jako je 

tomu u některých oborů lékařských fakult UK. 

 

Doc. Krátký otevřel diskuzi. 

 

Doc. Roh doplnil poděkování doktorandům i jejich školitelům za vypracování 33 podaných 

žádostí o financování vědeckých projektů Grantovou agenturou UK (GA UK). 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy ani připomínky. 

 



Prof. Nováková /Vnější a mezinárodní vztahy fakulty/:    

• Dnes proběhl Den otevřených dveří s propojujícím tématem Antibiotika. 

o Přihlášeno téměř 250 návštěvníků (dopoledne 112 a odpoledne 137). 

o Program byl realizován na čtyřech stanovištích. 

o Nyní probíhá navazující Jednodenní juniorská Univerzita Karlova, která je 

motivací pro studium na FaF (bonifikace 5 bodů k přijímacím zkouškám). 

• V sobotu 25. 11. se zástupci FaF zúčastní veletrhu Na Karlovku. 

• Vánoční koncert se uskuteční 14. 12. od 19:00 v Městské hudební síni. 

• Připomenutí výběrového řízení na zaměstnaneckou mobilitu i studentské ERASMUS 

pobyty zejména zaměstnancům a doktorandům. Termín pro podání žádostí je 30. 11. 

2023. 

 

Nebyly vzneseny žádné doplňující dotazy. 

 

Ing. Vlčková /tajemnice fakulty/: 

 

• Informace z porady tajemníků: 

o Vystoupení rektorky UK prof. Mileny Králíčkové: 

▪ Prostředky v ukazateli C (stipendia studentů doktorských studijních 

programů) by od roku 2024 měly být počítány z pětiletého 

průměrného počtu doktorandů. Změna v principu rozdělování 

prostředků mezi jednotlivé fakulty se ještě řeší.  

▪ Státní rezerva ve výši 1 mld. Kč bude rozdělena mezi všechny vysoké 

školy (200 mil. Kč na podporu excelence a 800 mil. Kč na mzdovou 

kohezi).  

▪ Od následujícího roku budou univerzity povinny zavést jednotné 

mzdové tarify, v opačném případě budou penalizovány. UK pracuje na 

novém vnitřním mzdovém předpisu.  

o Vystoupení kvestora UK Mgr. Martina Maňáska 

▪ V pondělí proběhlo jednání se zástupci Vysokoškolského odborového 

svazu o nefinančních benefitech a kariérních principech týkajících se 

technicko-hospodářských pracovníků (THP). 

▪ V rámci Principů pro rok 2025 se začne projednávat mj. koeficient 

ekonomické náročnosti studia, k němuž si Ekonomická komise AS UK 

vyžádala webinář s podrobnými informacemi. Uskuteční se online 20. 

prosince 2023 v čase 16:00-18:00, k dispozici pak bude i záznam. 

▪ Konsolidační balíček zákoníku práce v následujícím roce přinese další 

změny, např. snížení maximální hranice výše odvodů do sociálních 

fondů ze stávajících 2 % na 1 %, čímž se změní i možnosti čerpání. 

 

Doc. Roh doplnil informaci o finanční podpoře excelence sdělenou Ing. Vlčkovou. Kritériem 

excelence je myšlen objem finančních prostředků, které jsou fakulty schopny získat ze 

zahraničních zdrojů (Horizon, ERC aj.). 

Doc. Krátký otevřel diskuzi a rovnou se dotázal na hlavní téma zmíněného jednání ohledně 

nefinančních benefitů. 



Ing. Vlčková odpověděla, že se jednalo zejména o dnech osobního rozvoje, přičemž FaF 

nabízí 5 dnů osobního rozvoje všem pracovníkům. Podrobnosti z jednání však nezná. 

 

Prof. Šatínský se dotázal na bližší informace k plánovanému sjednocení mzdových tarifů. 

Ing. Vlčková odpověděla, že v současnosti vnitřní mzdový předpis stanovuje pouze rozpětí 

v rámci jednotlivých pracovních pozic a každá fakulta má nastavenu jinou výši v rámci tohoto 

rozpětí. Nově by však mělo být sjednoceno úplně. 

Prof. Šatínský doplnil otázku, zda se tedy předpokládá spíše nárůst u fakult s nižšími 

mzdovými tarify. 

Ing. Vlčková odpověděla, že je téma stále v jednání a sjednocení mzdových tarifů napříč 

fakultami bude obtížné.  

Dr. Vokřál otevřel téma vlivu možné změny koeficientu ekonomické náročnosti studia na 

rozpočet FaF. Do diskuze k tomuto tématu se zapojili Ing. Vlčková a doc. Krátký.  

Doc. Krátký otevřel diskuzi k informacím od vedení fakulty. 

 

Doc. Roh ještě předal informace od prof. Zimčíka /Investiční a technický rozvoj fakulty/: 

• Připomínka, že úsporná opatření ohledně vytápění budov jsou v této topné sezóně 

stejná jako v předchozí (doporučené teploty v místnostech či zákaz využívání 

doplňkových zdrojů tepla). 

• V přípravě je seznam zařízení a nábytku, který bude moci být v rámci projektu 

Mephared 2 přestěhován do nových budov. 

• Bude nutné nastavit limity velikosti poštovních schránek a redukovat velikost služeb 

OneDrive a Sharepoint z důvodu rostoucích cen i obtížnému převodu dat ve stávající 

velikosti do nové infrastruktury po přechodu na centrální tenant, které nás čeká 

v nejbližších letech.  

 

Dr. Vokřál se zeptal, zda se omezení úložišť bude týkat i zaměstnanců. 

Doc. Roh odpověděl, že ano, ale zaměstnanci budou mít větší kapacitu než studenti. 

Zejména se však jedná o omezení velikosti e-mailových schránek, ačkoli i zde je jednoduché 

a funkční řešení v podobě přesunutí starších zpráv do online úložiště. 

Dr. Vokřál upřesnil, že se obává o omezení velikosti služby OneDrive, protože zde má 

uložena veškerá data. 

Doc. Roh odpověděl, že to by neměl být problém, a ujistil, že veškeré informace budou 

oznámeny s dostatečným časovým předstihem. 

Doc. Malý uvedl, že na toto téma komunikoval s vedoucím Centra informačních technologií 

Ing. Rudišarem a měla by existovat možnost pronajmout si vlastní úložiště s větší kapacitou 

a sdílet jej pro více osob či v rámci pracoviště. 

Doc. Roh dodal, že je třeba omezit hlavně „soukromé archivy“ a nastavit limity, nicméně je 

pochopitelné, že velký objem dat tvoří data pracovní, jako např. údaje z přístrojů. 

 

Nebyly vzneseny žádné další doplňující dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem.  

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

 



 

4. Informace z AS UK a komisí AS UK 

Dr. Kudláčková přednesla informace ze zasedání předsednictva AS UK, zasedání AS UK 

a schůze jednotlivých komisí AS UK i od kolegů dr. Jirkovského a Mgr. Maškové. 

• Zasedání předsednictva AS UK dne 9. listopadu 2023: 

o Nový prorektor pro strategickou spolupráci a rozvoj stále nebyl vybrán. 

o Peníze 2024 – nastavení ukazatele E (excelence). 

o Informace k situaci na Katolické teologické fakultě. 

• Zasedání AS UK dne 10. listopadu 2023: 

o Stále probíhají jednání České konference rektorů a Ministerstva školství, 

mládeže a tělovýchovy ohledně finančních otázek a udělování dotací.  

o Na UK bylo zapsáno o 15 % studentů více než v předchozím akademickém 

roce. Pochvala za rostoucí počty zahraničních studentů na hradeckých 

fakultách. 

o Byla odeslána novela zákona o vysokých školách (tzv. doktorandská reforma).  

o Projednává se novela zákona o pobytu cizinců. 

o Stále se pracuje na návrhu nového zákona o výzkumu, vývoji, inovacích 

a transferu znalostí.  

o 24. 11. proběhne setkání se zástupci tchajwanské vysoké školy National 

Chengchi University ohledně společného projektu (zapojeny 4 fakulty UK).  

o Prorektor pro vnější vztahy doc. Vlach poděkoval za Noc vědců s celkovou 

účastí přes 6 000 návštěvníků. Zejména zmíněny hradecké fakulty. 

o Gaudeamus Praha: nová expozice, nová brožura s vloženou studijní nabídkou, 

jednotlivé fakulty si mohou přizpůsobit stánek. 

o UK zvažuje prodej zámku Zahrádky u České Lípy z důvodu potřeby velké 

investice do rekonstrukce objektu a provozních nákladů nevyužité budovy. 

o Pozvánka na nadcházející akce: 

▪ Vzpomínková akce u příležitosti výročí událostí 17. listopadu 

▪ Na Karlovku 25. listopadu 2023 

▪ Ples Univerzity Karlovy 1. března 2024 

▪ Vánoční koncert UK 19. prosince 2023. 

o Poznámka předsedy AS UK prof. Zahálky, že Ostravská univerzita již schválila 

sjednocení mzdových tarifů, další univerzity vč. Univerzity Karlovy tuto otázku 

řeší. 

o Schválen návrh Plánu realizace Strategického záměru Univerzity Karlovy pro 

rok 2024. 

o AS UK vzal na vědomí Zprávu o průběhu hodnocení výuky studenty 

a absolventy na fakultách UK za akademický rok 2021/2022.  

• Sociální komise AS UK: 

o S kvestorem UK zahájena diskuze o ceně ubytování ve výcvikových střediscích 

UK. Kvestor přislíbil zejména prověření rozdílných cen pro studenty a pro 

vyučující v některých objektech.  

• Studijní komise AS UK: 



o Projednána obecná východiska koncepce závěrečných prací, možností změn 

jejich pojetí v reakci na nástup umělé inteligence a možností reagovat při 

jejich tvorbě na připomínky oponenta. 

o Vedení UK požádáno o zpracování analýzy důvodu vzniku tzv. „klikacích 

závodů“ v SIS a možností jejich řešení. 

• Komise pro třetí roli AS UK: 

o Strategie udržitelnosti – pokroky a novinky. 

o Naplňování plánu udržitelných jídel v Menzách UK a ohlédnutí za Týdnem 

udržitelnosti – diskuze k nedostatku vegetariánských jídel na Právnické 

fakultě. 

• Petiční komise AS UK: 

o Pokračování řešení podnětu ohledně „neprávních“ přijímacích zkoušek na 

jedné z fakult. Přijímací zkoušky probíhají ústně a v případě nepřijetí ke studiu 

jsou posílána jen rozhodnutí bez objektivního počtu dosažených bodů. Bude 

řešeno následující měsíc přímo s fakultou návrhem na připravení hodnotícího 

formuláře pro přijímací komisi s jasně stanovenými kritérii pro přijetí či 

nepřijetí uchazečů. 

• Ekonomická komise AS UK: 

o Výstavba nové multifunkční budovy 2. LF v Motole – celkové náklady více než 

1,2 mld. Kč.  

o Webinář k fungování Principů (aneb jak se rozdělují prostředky na fakulty) pro 

akademickou veřejnost a senátory (AS UK i jednotlivých fakult) proběhne 

zřejmě 20. 12. od 16:30 do 18:00. Z webináře bude pořízen záznam (na 

vyžádání k dispozici odkaz). 

• IT komise AS UK: 

o Pro vydávání elektronické verze diplomů je již vyřešena technická otázka 

(připraveno na podzim 2024) i otázka latinské mutace (latina potvrzena). 

Stále se však pracuje na odstranění problémů s číslováním (tištěná vs. 

elektronická verze), na kterém závisí i možnost vydávání diplomů zpětně.  

o Pilotní školení kyberbezpečnosti (KYBEZ). Zdržení kvůli dodání nového 

modulu do Moodle. Během prosince 2023 proběhne školení zaměstnanců 

ÚVT. Následně teprve ostatních zaměstnanců UK a v budoucnu i studentů. 

o Aktuální vývoj v oblasti KYBEZ na UK. S ohledem na velké množství 

připomínek k poslední předprázdninové verzi „příručky“ bude aktuální verze 

s vypořádáním těchto připomínek poslána novým kolečkem na ITASUK 

a fakulty až (snad) v prosinci 2023. 

o Digitalizace žádostí v SIS. Na IT připraveno, ale zatím nevyzkoušeno. Plán 

realizace do konce prvního kvartálu 2024. Je očekáván problém s žádostmi 

o stipendia, jelikož se liší na jednotlivých fakultách. 

o Digitalizace podpisů na UK – kvalifikované certifikáty na úrovni státu.  

▪ Na IT připraveno, čeká se na rozhodnutí, kdo a co bude moci/muset 

podepisovat.  

▪ Bude se jednat o službu, kterou budou moci jednotlivé fakulty 

využívat.  



▪ Celý vývoj probíhá na ÚVT ve spolupráci s ČVUT, výsledný produkt 

bude nabízen i dalším školám.  

• Komise pro vědu AS UK (proběhne 15. 11. 14:00 – 16:00): 

o Bude ustanovena pracovní skupina pro monografie v rámci systému 

výkonových ukazatelů (6 zástupců fakult, 6 zástupců AS UK, prof. Krištoufek, 

dr. Fontana a zástupci Odboru pro vědu a výzkum a Odboru analýz a strategií 

Rektorátu UK). 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky.  

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace o zasedání AS UK a komisí AS UK. 

 

 

5. Rozdělení výsledku hospodaření fakulty za rok 2022 ve výši 1 053 962,27 Kč 

Doc. Roh jako předkladatel návrhu předal slovo tajemnici fakulty Ing. Vlčkové. Ing. Vlčková 

sdělila, že fakulta vykázala kladný hospodářský výsledek a jeho část tedy může být přesunuta 

do fondů. Proto je AS FaF UK předkládán návrh na přesun částky 1 054 tis. Kč do fondu 

provozních prostředků. 

Předseda Ekonomické komise AS FaF UK doc. Červený doplnil, že se komise návrhem 

zabývala a doporučuje jeho schválení. 

 

Nebyly vzneseny žádné dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK schvaluje návrh děkana na rozdělení výsledku hospodaření 

fakulty za rok 2022. 

 

 

6. Podmínky pro přijímací řízení pro studium v doktorských studijních programech na FaF 
Uk pro akademický rok 2024/2025 

Doc. Roh jako předkladatel předal slovo prof. Štaudovi, který sdělil, že návrh byl AS FaF UK již 

projednán v předběžné podobě začátkem roku 2023.  

Nebyly vzneseny žádné dotazy, a proto bylo rovnou přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  

Závěr: Akademický senát FaF UK projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech na FaF UK a s uvedeným návrhem podmínek 

přijímacího řízení pro akademický rok 2024/2025 souhlasí. 

 

 

7. Předběžné vyjádření k záměru pronajmout prostory (skladové prostory a tělocvična) 
v budově FaF UK na Zámostí Základní škole Hučák 



Doc. Roh uvedl, že prostory již byly ZŠ Hučák pronajaty na základě smlouvy ze dne 10. 

listopadu 2022 a fakulta pro ně ani nadále nemá jiné využití.  

Doc. Krátký otevřel diskuzi a uvedl, že dokument byl projednán Legislativní komisí AS FaF 

UK, která společně se senátory vznesla dva dotazy/připomínky:  

• Proč nová smlouva začíná až 16. 11. a ne 14. 11., aby navázala na původní?  

o Mgr. Matějka vysvětlil nenavazující platnost smluv. Původní smlouva o nájmu 

byla platná do 13. listopadu 2023. Nová smlouva se sjednává v souladu se 

zákonem o registru smluv s budoucí účinností. Počátkem doby trvání nájmu je 

následující den po datu projednání a předběžného vyjádření AS FaF UK, tedy 

16. listopadu 2023. K úhradě nájemného však dojde za celé období užívání 

prostor.  

• Nejsem plně obeznámen se situací na místě, ale částka 2530 Kč/měsíc za prostor 

33 m2 + energie není nejvyšší. Asi by mohla být vyšší, ale to je asi věc domluvy mezi 

FaF a ZŠ Hučák. Ale v tomto kontextu a při současných cenách (a s výhledem do roku 

2027) mi přijde neadekvátní část "rovněž všechny nezbytné opravy přenechaného 

předmětu nájmu do výše 1 000 Kč za jednotlivou opravu a celkové výše 3 000 Kč za 

celou dobu trvání této smlouvy; ostatní údržbu předmětu nájmu a její nezbytné 

opravy se zavazuje provádět pronajímatel". Myslím, že vzhledem k výši nájemného 

by tyto částky mohly být vyšší. Bude to využíváno jako sklad. I když třeba nedojde 

k nějakému zásadnímu poničení, pravděpodobně bude docházet k chronickému 

poškozování, jehož následná oprava jistě přesáhne třeba i roční zaplacený nájem. 

Větší "břemeno" oprav by určitě mírně kompenzovalo malý nájem. 

o Doc. Roh upřesnil, že Ing. Polanský (Investiční a provozně-technické oddělení) 

zpracoval přehled výše devíti cen nájemného za obdobné prostory. Cenové 

rozpětí je poměrně široké (od 40 Kč/m2 do 126 Kč/m2), proto považujeme 

cenu 76,60 Kč/m2 za odpovídající. Prostory nejsou vytápěné a není nutné 

očekávat náklady spojené s opravami škod způsobených užíváním, jedná se 

o dvě místnosti pro skladování. Za rok pronájmu nedošlo k žádnému 

poškození. 

 

Dr. Kudláčková se dotázala, zda smlouva obsahuje inflační doložku. 

Mgr. Matějka odpověděl, že neobsahuje, i když byla zvažována. Naopak ve smlouvě bylo 

v souladu se zvyklostmi u krátkodobých nájemních smluv sjednáno automatické 

prodloužení. To nám umožňuje před ukončením sjednané doby trvání nájmu vyjádřit vůli 

nepokračovat za stávající cenu a předložit nájemci novou cenovou nabídku. 

Doc. Červený uvedl, že informace o možnosti předejít automatickému prodloužení smlouvy 

(např. po zjištění závad při kontrole pronajímaných prostor), zodpověděla i otázku, kterou 

vznesl dříve. A to, zda není částka 3 000 Kč, kterou může nájemce vynaložit na opravy 

prostor za celou dobu trvání smlouvy, příliš nízká.  

 

Nebyly vzneseny žádné další dotazy ani připomínky. 

 

Hlasování: 18-0-0 (pro-proti-zdržel se)  



Závěr: Akademický senát FaF UK projednal záměr uzavřít smlouvu o nájmu místností 

v Zámostí mezi Základní školou Hučák a Univerzitou Karlovou, Farmaceutickou fakultou 

v Hradci Králové, a vyjadřuje s ním souhlas. 

 

 

8. Různé 

 

Předseda AS FaF UK požádal o schválení zápisu 31. zasedání AS konaného dne 25. 10. 2023, 

který měli členové AS FaF UK k dispozici k připomínkování a obdrželi jej s předstihem. 

 

Nebyly vzneseny žádné připomínky, bylo tedy přistoupeno k hlasování. 

 

Hlasování o zápisu z 31. zasedání: 17-0-1 (pro-proti-zdržel se) 

Závěr: AS FaF UK schválil zápis z 31. zasedání AS konaného dne 25. 10. 2023. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký následně informoval o termínech a podmínkách voleb do 

Akademického senátu FaF UK. 

 

Dr. Hošťálková požádala, aby se v průběhu naplánovaných zářijových obhajob již 

neopakovala situace, kdy bylo uzavřeno Studijní oddělení z důvodu výjezdního zasedání. 

Doc. Roh a doc. Kučera odpověděli, že tento problém je již vyřešen a v době obhajob bude 

provoz SO zajištěn. Dále byly zrušeny uzavírací listy vzhledem k jejich nepotřebnosti. 

 

Nebyly předneseny žádné další informace ani dotazy. 

 

Hlasování: Přijato tichým souhlasem. 

Závěr: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

Předseda AS FaF UK doc. Krátký poděkoval všem přítomným za účast, a následně ukončil 

zasedání senátu v 15:28 h. 

 

 

Zapsala: Ivana Dvořáková 

Ověřili: doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D., doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 

 

V Hradci Králové dne 30. 11. 2023. 

 

 

  



Příloha č. 1: Usnesení přijatá na 32. zasedání konaném dne 15. listopadu 2023 

 

Usnesení 31-1: AS FaF UK schválil program 32. zasedání AS FaF UK. 

Usnesení 31-2: AS FaF UK vzal na vědomí informace od vedení fakulty. 

Usnesení 31-3: AS FaF UK vzal na vědomí informace ze zasedání AS UK a komisí AS UK. 

Usnesení 31-4: AS FaF UK schvaluje návrh děkana na rozdělení výsledku hospodaření 

fakulty za rok 2022. 

Usnesení 31-5: AS FaF UK projednal podmínky pro přijímací řízení pro studium 

v doktorských studijních programech na FaF UK a s uvedeným 

návrhem podmínek přijímacího řízení pro akademický rok 2024/2025 

souhlasí. 

Usnesení 31-6: AS FaF UK projednal záměr uzavřít smlouvu o nájmu místností 

v Zámostí mezi Základní školou Hučák a Univerzitou Karlovou, 

Farmaceutickou fakultou v Hradci Králové, a vyjadřuje s ním souhlas. 

Usnesení 31-7: AS FaF UK schválil zápis z 31. zasedání AS konaného dne 25. 10. 2023. 

Usnesení 31-8: AS FaF UK vzal na vědomí informace z bodu Různé. 

 

 

Zapsal:  doc. PharmDr. Mgr. Martin Krátký, Ph.D.  

Ověřila:  doc. PharmDr. Barbora Vraníková, Ph.D. 


